
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, Sept 3, 2023 

MESSAGE: God delivers Daniel from the lions’ den 

PASSAGE: Daniel 6:1–30  

PRINCIPLE: God is glorified through the faithfulness of His people. 

ASK YOUR CHILD:  Why did the other rulers hate Daniel? How Did Daniel’s enemies catch 

him?  Did Daniel obey the law?  Why not?  Was King Darius able to protect Daniel?  Was 

God able to protect Daniel?  What happened to Daniel’s enemies?  How did King Darius 

respond to Daniel’s deliverance?  Can God’s power be displayed through us like it was 

through Daniel?  How?     

APPLY:  How would a close friend or family member describe your character?  Have you 

ever flattered, lied, or slandered to get what you want?  Have you ever been slandered by 

others?  How should you respond?  Do you act differently depending on who is with you?  

Do you act like a different person when no one is watching?  Have you begun to make 

compromise in your life?  How committed to prayer are you?             

以下是2023年9月3日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神將但以理從獅子坑中救出來 

經文: 但以理書 6:1–30 

信念: 神因祂子民的信心而得榮耀。 

向你子女問:  為什麼其他總長和總督憎恨但以理?  但以理的敵人是如何

抓住他的? 但以理遵守禁令嗎?  為什麼他沒有遵守禁令?  大利烏王能夠

保護但以理嗎?  神能夠保護但以理嗎?  但以理的敵人，後果如何? 大利

烏王對但以理的拯救有何反應?  神的大能，能像通過但以理那樣，通過

我們彰顯出來嗎?  如何? 

應用:  親密的朋友或家人會如何描述你的性格? 你是否曾經通過奉承、

撒謊或誹謗來得到你想要的東西?  你曾經被別人誹謗過嗎?  你應該如何

回應? 你的行為，是否視乎你和誰在一起?  當沒有人在場時，你會表現

得像另一個人嗎?  你是否開始在生活中做出妥協?  你對禱告的堅定，程

度如何? 
 


